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FoCI-subsidies voor het energiezuiniger maken van jeugdinfrastructuur  -  Aanvragen

In uitvoering van het Vlaams Klimaat- en Energiepact van 1 december 2016 zet de 
Vlaamse Regering extra in op het energiezuiniger maken van cultuur- en 
jeugdinfrastructuur, onder andere met de bovenlokale investeringssubsidies, die worden 
verdeeld via het Fonds Culturele Infrastructuur (FoCI). In het FoCI-reglement werden 
energie-efficiëntie en CO2-reductie geselecteerd als één van de prioritaire ingrepen voor 
de subsidiëring van culturele infrastructuur in 2017-2021.

Voor onder andere volgende maatregelen kunnen verenigingen subsidies aanvragen:

- de uitvoering van een energieaudit;
- de installatie van een slimme energiemonitor en algemene relighting;
- energiezuinig werklicht;
- dakisolatie;
- isolatie van de buitenmuren;
- isolatie van vloeren;
- super isolerend glas;
- regelsystemen;
- centrale verwarming;
- de vervanging van een stookolie-installatie door een gasinstallatie of aansluiting op een 

warmtenet of plaatsing van een warmtepomp;
- de vervanging van een bestaande installatie door een warmtepomp;
- plaatsing van een zonneboiler.

Het maximaal toe te kennen subsidiebedrag voor deze prioriteit is 500.000 euro.

De projectaanvrager dient jaarlijks een werkelijk energieverbruik van minstens 100.000 
kWh te kunnen voorleggen. Daarvoor dient de projectaanvrager de energiemonitoring die 
het FoCI ter beschikking stelt te gebruiken. Indien het om kleinere organisaties gaat die 
jaarlijks geen werkelijk energieverbruik van minstens 100.000 kWh kunnen bewijzen, 
kan er gekozen worden om een gecoördineerde aanvraag in te dienen (art. 1 1° van het 
besluit). Dit wil zeggen dat de organisaties samen minstens 100.000 kWh kunnen 
voorleggen en daartoe een samenwerkingsverband sluiten en een gecoördineerde 
aanvraag indienen. Eén vereniging meldt zich als trekker. De totaalsom van het 
samenwerkingsverband behaalt jaarlijks een werkelijk energieverbruik van 100.000 kWh.

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.energieid.be%2Fgroups%2Fsearch%23%3Fq%3DFonds%2520Culturele%2520Infrastructuur&data=02%7C01%7Csteven.vanonckelen%40vlaanderen.be%7Ce369e986ddb1431b07d808d7613ed681%7C0c0338a695614ee8b8d64e89cbd520a0%7C0%7C0%7C637084794822093737&sdata=v73mYjX%2F2jXdyR5dgJwHY2fON2dfnaGXQ8eJ7umUVow%3D&reserved=0


1. Hoeveel subsidie-aanvragen voor het energiezuiniger maken van jeugdinfrastructuur 
werden er ingediend in 2017, 2018 en 2019? Graag een overzicht per provincie.

2. Bij hoeveel van deze aanvragen betrof het een samenwerkingsverband omwille van 
de voorwaarde om jaarlijks een energieverbruik van 100.000 kWh te kunnen 
voorleggen en tussen welke organisaties werden deze samenwerkingen opgezet?

3. Hoeveel aanvragen vanuit de jeugdsector werden positief beoordeeld en hoeveel 
subsidies werden toegekend per project?

4. Hoeveel aanvragen werden negatief beoordeeld en wat was daarbij de motivering?

5. Hoe beoordeelt de minister de subsidievoorwaarde om een jaarlijks energieverbruik 
van 100.000 kWh te behalen?

6. Wie faciliteert de aanvragers bij het zoeken van geschikte partners voor een 
samenwerkingsverband om samen aan een jaarverbruik van 100.000 kWh te komen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (42), Benjamin Dalle (12)



JAN JAMBON
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, CULTUUR, 
ICT EN FACILITAIR MANAGEMENT

ANTWOORD
op vraag nr. 42 van 25 november 2019
van TINNE ROMBOUTS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Benjamin Dalle, Vlaams 
minister van Brussel, Jeugd en Media.


